
 
 
 
Ottawa, Ontario 
K1A 0A2 
 
February 21, 2022 
 

   
 
 
Dear Members of the Fo Guang Shan Temple:  
 

I would like to offer my heartfelt condolences to you all on the loss of Venerable Master 
Hsing Yun, founder of the Fo Guang Shan Temple and Buddha’s Light International Association. 

 
Venerable Master Hsing Yun united people around the globe with his Buddhist teachings, 

leaving an indelible mark on countless individuals. I was sorry to learn of his passing, and I hope you 
are all able to find strength and comfort in this trying time. Venerable Master Hsing Yun’s 
remarkable contributions to Buddhism – which span decades – will not be forgotten. 

 
I hope that the comfort and support of your community will help ease the pain of this loss 

in the days ahead. Know that my thoughts and sympathies are with you all.         
  
 

Sincerely, 
 

                                                                                                      
 
 
 
Members of the Fo Guang Shan Temple 
  Toronto, Ontario 



 
 

 

安大略省渥太華 

K1A 0A2 

2022 年 2 月 21 日 

 

 

致多倫多佛光山佛光山弟子 

 

尊敬的佛光山弟子們： 

 

對佛光山及國際佛光會創始人星雲大師的逝世，我謹在此向大家

表示衷心的哀悼。 

星雲大師以他的佛法團結了世界各地的人們，在無數人的心中留

下了不可磨滅的印記。 得知大師去世的消息，我感到很難過，我希望

你們都能在這個艱難的時刻找到力量和安慰。 星雲大師對佛教的卓越

貢獻將跨越數十年代而不會被遺忘。 

我希望社區的安慰和支持，有助你們於未來日子裡減輕失去大師

的這種痛苦。請知道我是與你們所有人一同思念和悲憫。 

 

 

 

加拿大總理 杜魯多 

Justin Trudeau 


